
 

 

 

NIEUWSBRIEF | Juli 2023 

 

Start juridisch proces tegen vuilnisfabriek RWE op Zevenellen 

RWE wil op Zevenellen een fabriek neerzetten die jaarlijks 700.000 ton huishoudelijk vuilnis 

gaat verwerken. 

Verontrustend zijn de onveilige verkeersituaties die ontstaan op de Roermondseweg en 

Napoleonsweg doordat het bedrijf jaarlijks 100.000 extra verkeersbewegingen, waarvan 75% 

zwaar vrachtverkeer, met zich meebrengt. Verder is ernstige overlast te verwachten in de vorm 

van stank, lawaai, fijnstof, stikstof en waterverontreiniging. Toch verleende de Provincie 

Limburg een vergunning aan RWE in kader van Wet Natuurbescherming. Een aantal inwoners 

van Buggenum en het Haelens Broek procedeert samen met de Dorpsraad en Alliantie 

Duurzaam Zevenellen tegen deze vergunning. 

De verwachting is dat binnenkort ook een omgevingsvergunning aan RWE wordt verleend. We 

zoeken nog inwoners met een rechtsbijstandsverzekering die dan mee willen doen. 

Wilt u ook dat Buggenum leefbaar blijft, doe dan mee. Zonder u zijn geen juridisch processen 

mogelijk. Het kost u nauwelijks tijd omdat Stichting Duurzaam Zevenellen de coördinatie 

verzorgt en ook de afstemming met de advocaat. 

Wilt u zich aanmelden of heeft u vragen? Bel 06-37624141 (Marie-José Baur, Dorpsraad 

Buggenum) of mail naar stichtingduurzaamzevenellen@gmail.com 

 

Ontwikkelingen dijkenverhoging Buggenum 

Aannemerscombinatie Ploegam BV en Dura Vermeer BV is definitief de aannemer voor project 

dijkversterking Buggenum. Na de zomer gaat het Waterschap Limburg samen met deze 

aannemer het ontwerp verder uitwerken. De omgeving wordt hierbij betrokken.  

Het huidige dijktraject in Buggenum bestaat voor het grootste deel uit een groene kering en is 

1,3 kilometer lang. Het deel bij de haven en voor het dorp is een steile dijk bekleed met gras. 

Hier is weinig ruimte voor de dijkversterking. Ook ligt er een coupure. Deze dijk ligt in een 

gebied met natuur en landschappelijke en cultuurhistorische waarden en is afgekeurd op 

hoogte, piping en stabiliteit. Deze dijk is tevens aangesloten op hoge grond. Hiervoor komt er  

circa 1.600 meter nieuwe dijk aan de noordzijde van Buggenum. Vanaf de Dorpsstraat tot de 

hoge grond ter hoogte van de Spirwitweg. Aan de zuidzijde van het spoor (terrein OML) wordt 

tevens, parallel aan het spoor, circa 540 meter nieuwe dijk aangelegd. 

Meer info: Waterschap Limburg, Nieuwsbrief dijkversterkingen juni-juli 2023 

 

Nieuwe website Dorpsraad 

Sinds kort is er één nieuwe website voor Buggenum. Naast de website van de Dorpsraad was 

er ook nog Buggenuminbeeld.nl. Twee websites werkten verwarrend. Maar ook kostenbesparing 

speelde een rol. Alles wat op Buggenuminbeeld.nl stond is nu ook te vinden op 

www.dorpsraadbuggenum.nl.  

Verenigingen kunnen op de nieuwe website berichten en evenementen doorgeven via de button 

‘Nieuws aanmelden’. Inwoners die iets willen vragen kunnen dat doen via ‘Contact’. Neem eens 

een kijkje op onze nieuwe website. Je vindt er ook veel interessante informatie over Buggenum. 

mailto:stichtingduurzaamzevenellen@gmail.com
http://www.dorpsraadbuggenum.nl/


 
 

 

 

BuurtWhatsApp 

Woensdagavond 5 juli organiseerde de gemeente Leudal een bijeenkomst voor de coördinatoren 

van de BuurtWhatsApp-groepen. Zowel positieve als negatieve berichten kwamen naar voren. 

Over het algemeen werken de groepen goed en zijn er de laatste tijd gelukkig weinig meldingen 

van inbraken, berovingen, oplichting, diefstal, etc. Leudal steekt daarbij gunstig af tegenover 

de andere gemeenten in Limburg.  

Negatief is echter dat in sommige groepen berichten komen die daar niet thuis horen, zoals het 

aanlopen van een kat, vermissen van een hond, gevonden of verloren voorwerpen. Hiervoor 

zijn de WhatsApp-groepen niet bedoeld. De politie heeft nogmaals onderstreept dat alleen 

meldingen die eerst via 112 zijn doorgeven op de BuurtWhatsApp dienen te worden gezet.  

Kijk op de dorpsraadbuggenum.nl voor de spelregels van de BuurtWhatsApp.  

 

Project De Klink is klaar 

Geïnitieerd door de Dorpsraad is voormalig evenemententerrein De Klink van een verwaarloosd 

terrein omgetoverd naar een prachtig biodivers speel- en beweeggebied.  

Ideeën hiervoor werden in 2021 door inwoners van Buggenum aangeleverd via de 

Inspiratieboeken. Samen met de verenigingen die de Klink gebruiken, is daarna de indeling en 

inrichting van het terrein besproken, zodat de activiteiten die zij er ondernemen niet in gevaar 

komen. Om in aanmerking te komen voor de benodigde financiële middelen uit het 

compensatiefonds, werd een projectplan opgesteld. Na goedkeuring door de gemeenteraad 

konden de aannemers aan de slag. Maar ook de verenigingen en inwoners, jong en oud, hielpen 

daar waar nodig mee.  

Iedereen die betrokken was, is enkele weken terug bedankt tijdens een feestelijk samenzijn. 

Op de website van de Dorpsraad staat een filmpje waarop te zien is hoe het project verliep en 

wie meegeholpen hebben  

 

 
 

Een fijne zomervakantie gewenst! 

 

Het bestuur van Dorpsraad Buggenum 
 


